
Informatienota
Neerijnen

Datum : 26 mei 2016 

Van : Het college

Bijlagen :   

Onderwerp :   Beantwoording raadsvragen Veilig Thuis, GGD Gelderland-Zuid

Zaak- / Docnummer :   16-21837-12927

KENNISNEMEN VAN:

De beantwoording op de raadsvragen van de VVD-fractie over Veilig Thuis van de GGD 
Gelderland-Zuid.

INLEIDING 

De inspecties hebben op 15 april een onaangekondigd bezoek gedaan aan Veilig Thuis 
Gelderland-Zuid (VTGZ). Op basis hiervan heeft zij op 22 april VTGZ onder verscherpt toezicht 
gesteld, dit gedurende het komende halfjaar. De aanleiding voor het verscherpt toezicht vormt 
met name de omvang van de wachtlijsten en de onjuiste informatie die VTGZ daarover aan de 
inspecties heeft verstrekt.
Op 21 en 22 april zijn er artikelen in de Gelderlander verschenen over VTGZ. Op 28 april heeft 
de GGD zelf een persbericht uitgedaan waarin al het bovenstaande staat beschreven.
De fractie van de VVD Neerijnen heeft naar aanleiding bovenstaande zaken verscheidene 
vragen gesteld die zij graag schriftelijk beantwoord ziet. 

DE VRAGEN EN BEANTWOORDING

1. In hoeverre kan het college bevestigen of inderdaad uit het onaangekondigd onderzoek 
naar aanleiding van klokkenluiders bij de GGD Gelderland-Zuid er bij Veilig Thuis 
gewerkt is met 'schaduw-wachtlijsten' waardoor de wachtlijsten, zoals eerder aan de 
raad gemeld, niet opgelost zijn?

Dit kunnen wij bevestigen. De inspectie geeft aan dat er een vertekend beeld is gegeven over 
de wachtlijsten door VTGZ, waardoor de werkvoorraad hoger was dan gedacht. De VTGZ moet 
nu wekelijks rapporteren over de actuele werkvoorraad aan de inspecties. Deze informatie 
ontvangen de leden van het Algemeen Bestuur ook. 

2. Indien dit het geval blijkt, kan het college aangeven hoeveel meldingen uit de gemeente
Neerijnen dit betreft?

Op dit moment is er een 6-tal casussen die overgedragen gaan worden naar het sociaal 
wijkteam in Neerijnen. De GGD heeft toegezegd de status van deze casussen op te vragen en 
aan ons door te geven.

3. Indien dit het geval blijkt, kan het college aangeven of al deze meldingen nu 
daadwerkelijk adequaat en naar tevredenheid van de melder opgepakt zijn?

De melder is vooralsnog anoniem gebleven. Wij kunnen daarmee niet aangeven of de de 
meldingen naar de tevredenheid van de melder zijn opgepakt. Wel zijn wij van mening dat het 
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Dagelijks Bestuur en de GGD adequaat hebben gehandeld na de persberichten en de 
ondertoezichtstelling van de inspectie bij het oppakken van de meldingen. 

4. Kan het college aangeven in hoeveel gevallen er in Neerijnen door de vertraging er 
escalatie van de problematiek heeft plaatsgevonden waardoor de zorg opgeschaald 
moest worden en daardoor duurdere zorg verleend moest worden?

Dit kunnen wij (nog) niet aangeven.

5. Kan het college aangeven hoe zij het functioneren van de leiding van de GGD 
Gelderland-Zuid in het adequaat aansturen van de ontstane crisissituatie met 
wachtlijsten in relatie tot een campagne, toegepaste werkwijzen, het tijdig ter hand 
nemen van scholen van medewerkers etc. duidt?

Nat het ontstaan van de crisissituatie heeft het Dagelijks Bestuur adequaat gehandeld en is er 
een aanvalsplan opgesteld om de veiligheid van kinderen en kwetsbare volwassenen te kunnen
waarborgen. Dit aanvalsplan richt zich zowel op casus- als op organisatieniveau. Daarmee 
hebben wij vertrouwen in het functioneren van de leiding van de GGD Gelderland-Zuid bij het 
aansturen na de ontstane crisissituatie in relatie tot een campagne, toegepaste werkwijze, het 
tijdig ter hand nemen van scholen van medewerkers etc. 

6. Kan het college aangeven hoe zij aankijkt tegen de organisatorische onderbrenging van
Veilig Thuis in de toekomst?

In de vergadering van het Algemeen Bestuur GGD Gelderland-Zuid van 28 april jl. is, naar 
aanleiding van de door de gemeenteraad aangenomen motie in Tiel, besloten het onderzoek uit 
de gemeente Tiel te verbreden naar alle leden uit het Algemeen Bestuur van de GGD 
Gelderland-Zuid. Op basis hiervan wordt onderzocht welke organisatievorm in de toekomst het 
beste past bij VTGZ en resulteert in een advies aan het Algemeen Bestuur. 
Wij wachten op de uitkomsten van dit onderzoek voordat wij een standpunt innemen 
betreffende de organisatorische onderbrenging van Veilig Thuis in de toekomst.


